

一般服藥須知

1. 請依照醫護指示按時服藥及覆診，不可自行停藥、減藥或加藥
2. 切勿把藥物給他人服用
3. 若您正在懷孕中、授乳中、有藥物過敏(包括外用或內服藥)或食物過敏的情況，都必須主動告知您的主診醫生或相關醫務人員
4. 每次覆診應主動告知您的主診醫生您的健康狀況及正在服用的藥物
5. 若忘記服藥，應盡快補服該劑量，然後依回原本的時間表服藥；但若發現時已很接近下一次的服藥時間，則不必補服忘記的劑量，切勿一次服用雙倍劑量。

此資訊只供參考之用。如有任何疑問，請向主診醫生或藥房職員查詢。香港浸信會醫院藥物查詢熱線：2339 8964



香港浸信會醫院
Hong Kong Baptist Hospital
香港浸信會醫院藥房 09/2020

General Rules for Taking Medication(s)

1. Always follow the recommendations of healthcare professionals on taking medication(s) and attend follow-up visits. Do not adjust dosage or discontinue treatment without doctor's consent.
2. Do not share your medication(s) with others
3. Notify your doctor and other related healthcare professionals if you are pregnant, breastfeeding, have food allergy or drug allergy (including medicine for internal or external use).
4. Inform your doctor if you are taking any other medication(s) or have any other health condition(s).
5. If you have missed a dose, take it as soon as possible then follow the original schedule for the next dose. However, if it is almost time for the next dose, replacement is not necessary. It is important not to take double doses.

The above information are for reference only. Please consult your doctor or pharmacy staff if you have any queries. Hong Kong Baptist Hospital Drug information hotline: **2339 8964**



香港浸信會醫院
Hong Kong Baptist Hospital
HK Baptist Hospital Pharmacy 09/2020